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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się do Pana Prezydenta z interpelacją dot. podjazdów do garaży przy ul. Podgórnej.

Na początku sierpnia zwrócił się do mnie z prośbą o pomoc jeden z mieszkańców ulicy 

Podgórnej, p. Jest on jednym z właścicieli garaży przy ul. Podgórnej . Wyjaśnił mi, iż od

12 lat walczy o naprawę nawierzchni dojazdowej do garaży, która została zniszczona przez samochody 

ciężarowe dowożące materiały budowlane do budowy bloków przy ul. Odrodzenia. Jak zauważył, przy 

okazji całościowej przebudowy ul. Podgórnej, której koszt wynosi ponad 10 milionów złotych, nie 

uwzględniono w projekcie wymiany nawierzchni na odcinkach przy garażach od strony ul. Odrodzenia.

Pan przekazał mi również, iż był w kontakcie z urzędnikami Zarządu Dróg i Transportu, z

którymi również miałem okazję spotkać się w połowie sierpnia w tej sprawie. Wyjaśniono mi, iż ten teren 

w przyszłości jest przeznaczony pod zabudowę mieszkalną, jednak jest to jeszcze kwestia co najmniej 

kilkunastu lat.

W związku z tym, iż mieszkaniec zwraca się do Urzędu Miasta w tej kwestii od długiego czasu, 

chciałbym go wesprzeć w działaniu i zwracam się tą drogą do Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie 

przez Urząd Miejski kwestii dodania do projektu zmian uwzględniających remont dojazdów do garaży 

przy ul. Podgórnej od strony ul. Odrodzenia. Ta zmiana będzie miała korzystny wpływ na odbiór całości 

przebudowy ulicy przez mieszkańców Osiedla Tysiąclecia i pozwoli na ostateczne zamknięcie problemu, 

który od ponad 12 lat nie został rozwiązany.
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